

Beitragsrichtlinie other music e.V.
gemäß der „other music“ Satzung Abschnitt V., Absatz 2.

1. Der jährliche Beitrag zur Mitgliedschaft in other music e.V. beträgt

für Erwerbstätige	50 Euro
für Empfänger von Renten und Arbeitslosengeld	40 Euro
für Nichterwerbstätige, Schüler und Studenten	30 Euro
Juristische Personen/Institutionen	100 Euro

2. Familienangehörige von Mitgliedern zahlen 75% des für sie nach 1. geltenden jährlichen Mitgliedsbeitrages.

3. Bei Beitritt in der zweiten Jahreshälfte sind für das laufende Jahr nur 50% des nach 1. zutreffenden jährlichen Beitrages zu zahlen.

4. Auf Beschluss des Vorstandes kann der jährliche Mitgliedsbeitrag in Sonderfällen reduziert oder erlassen werden.

Beschlossen auf der Gründungsversammlung von other music e.V. am 14.11.2005.

Annual membership fees for other music e.V.
According to the „other music“ by laws, Section V., Paragraph 2.

1. The annual membership fee accounts

		with Paypal*
for employed & self-employed people	50 Euro	52,30 Euro
for people receiving retirement or unemployment benefits	40 Euro	41,91 Euro
for unemployed people and students	30 Euro	31,52 Euro
for legal bodies, Institutions	100 Euro	104,25 Euro

2. Dependants of members pay 75% of the rate listed above.

3. Those who become members in the 2nd half of any year pay only 50% of the rate listed above.

4. In special cases, the other music e. V. board may allow the annual membership fee to be reduced or waived.

Enacted by the founding membership meeting of other music e. V. on November 14, 2005.

(*Paypal fee for payments outside Europe: 3,9% of the amount + 0,35 EUR administrative charge)